
 

 

            

 

 

NI DEL COSTAT DE LES BOMBES, NI DEL COSTAT DEL SILENCI 

HAROLD SEGURA 

En temps de conflicte, els extrems solen exigir fidelitats: “Estàs amb ells o estàs amb nosaltres?” Però 

hi ha una tercera via, més difícil i més fidel a l'Evangeli: no estar del costat de les bombes, ni del costat 

del silenci. Aquesta postura no és evasiva ni equidistant; és profètica. És la veu dels qui, inspirats per la 

fe en Jesús, es neguen a legitimar qualsevol forma de violència, sense importar-ne l'origen. 

Parlar contra els atacs de l'Estat d'Israel sobre el poble palestí no és, de cap manera, justificar els crims 

de Hamàs contra Israel. Qui digui el contrari, imposa una lògica binària que empobreix la veritat i 

distorsiona l'ètica cristiana. No es tracta de justificar els uns per condemnar els altres. Es tracta, més 

aviat, de defensar la vida humana en totes les formes i els territoris, amb la mateixa passió i convicció. 

A banda i banda del conflicte hi ha nens i nenes que moren, hi ha mares que ploren els seus fills, hi ha 
homes i dones innocents que pateixen per decisions preses des d'oficines fredes i despatxos llunyans. 
Decisions que, moltes vegades, són cruels, cíniques i inhumanes. Davant d'aquesta realitat, callar és 
trair la compassió cristiana. Justificar-ho, en nom de la teologia, és encara més greu.  .../... 
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L'Estat d'Israel ha actuat amb un poder militar desproporcionat contra la població civil palestina. No és 

necessari ser antisemita ni negacionista de l'Holocaust per afirmar aquesta veritat. Criticar l'Estat 

d'Israel no és atacar el poble jueu ni negar-ne els drets. És alçar la veu contra polítiques sistemàtiques 

d'ocupació, bloqueig, desplaçament forçat i càstig col·lectiu que han convertit la vida a Gaza i 

Cisjordània en un infern quotidià. 

Però també és cert que Hamàs, amb la seva violència insensata, ha sembrat terror a Israel i ha infligit 

un dolor profund al seu propi poble. La seva estratègia militar, a més de criminal, és contraproduent: no 

allibera, no construeix justícia, no porta pau. La violència, vingui d'on vingui, només perpetua més 

violència. 

I, com si no n'hi hagués prou, a les anteriors se sumen els atacs de l'Iran i els Estats Units. Cada pas 

multiplica el risc d'una guerra regional de grans proporcions, que posaria en perill no només l'Orient 

Mitjà, sinó la pau mundial. La geopolítica ha convertit el patiment humà en moneda de canvi. 

Però el que fa més mal —i ho dic amb tristesa— és veure cristians, catòlics, evangèlics i d'altres 

tradicions, justificar aquestes guerres amb arguments escatològics fràgils i perillosos. Converteixen el 

patiment en “senyal dels temps”, i la violència en instrument del suposat pla de Déu. És una escatologia 

sense compassió, que utilitza la Bíblia com un mapa de guerra i el Messies com a general. 

No. Aquesta no és la fe de Jesús. Aquesta és una fe torta i cruel, que beneeix la violència i confon el 

Regne de Déu amb estratègies militars. Jesús no va manar matar per la justícia, sinó carregar amb la 

creu de l'amor. No va prometre regnes terrenals, sinó la benaurança dels que treballen per la pau. 

Per això, amb convicció serena, afirmo: no estic a favor de cap foc creuat. Estic a favor de la pau. De la 
dignitat humana. Dels drets humans universals. I ho dic no des d'una postura ideològica, sinó des d'una 
decisió espiritual: vull seguir Jesús. Vull ser fidel al missatge del Regne. 

El Regne que Jesús va anunciar i encarnar no era de violència ni de domini, sinó de tendresa, justícia i 

misericòrdia. Era un Regne que abraçava els nens, restaurava els ferits i confrontava els poderosos. Un 

Regne sense exèrcit, sense armes, sense enemics a matar. Un Regne on la justícia produeix pau, i el 

fruit de la justícia és tranquil·litat i seguretat per sempre. 

Quan la política esdevé mort, la fe no pot ser silenci. La fe ha d'alçar-se com a veu. I aquesta veu s'ha 

de transformar en compromís. No n'hi ha prou pregar per la pau; cal prendre partit per ella. No n'hi ha 

prou de lamentar la guerra; cal denunciar les causes que la perpetuen. No n'hi ha prou plorar els morts; 

cal defensar la vida. 

Perquè seguir Jesús no és prendre partit per un bàndol, sinó prendre partit per la vida. "La justícia 

produirà pau; el fruit de la justícia serà tranquil·litat i seguretat per sempre." (Isaïes 32:17). 

https://www.lupaprotestante.com/ni-del-lado-de-las-bombas-ni-del-lado-del-silencio-harold-segura/ 
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 CULTE de lloança i adoració 

 
 

PRELUDI             Dori Botines “Preludi 1 de Bach” 

    

BENVINGUDA  
                         Presideix: David Casas 

 

Lectura   Jeremies 22:1-2  
      

PREGÀRIA  

 

LECTURA   Juan 14:1-11   
  

TEMPS DE LLOANÇA 
 
Pregària per les ofrenes    
 
Entrega diplomes escola dominical 
 

PRÈDICA        "Jo soc”  
               Èxode 3:14  

           Pr. Xavier Guerrero 

 

Comunicats/agenda 
 
COMIAT 
 
Postludi  Eunice Pere “Una ofrena d'amor” Israel Amador 
. 
 

  
 
 

 

 
  

 

 

 

 

      https://youtube.com/live/3JGSFPtjvck?feature=share  

https://youtube.com/live/3JGSFPtjvck?feature=share


 

 

LECTURES BÍBLIQUES 

Jeremies 22:1-2 

 1 El Senyor digué a Jeremies: 

—Baixa al palau del rei de Judà i comunica-li aquest missatge: 2 “Rei de Judà, que seus al tron de 
David, i també vosaltres, la seva cort i el seu poble, que entreu per aquestes portes, escolteu la paraula 
del Senyor.  

 

Juan 14:1-11 

Jesús, el camí que porta al Pare 

    1 »Que els vostres cors s’asserenin. Creieu en Déu, creieu també en mi. * 2 A casa del meu Pare hi 
ha moltes estances; * si no hi fossin, ¿us podria dir que vaig a preparar-vos-hi estada? 3 I quan hauré 
anat a preparar-vos-la, tornaré i us prendré amb mi, perquè també vosaltres estigueu allà on jo estic. * 
4 I allà on jo vaig, ja sabeu quin camí hi porta. 
5 Tomàs li pregunta: 
—Senyor, si ni tan sols sabem on vas, com podem saber quin camí hi porta? 
6 Jesús li respon: 
—Jo soc el camí, la veritat i la vida. * Ningú no arriba al Pare si no és per mi. 7 Si m’heu conegut a mi, 
també coneixereu el meu Pare. * I des d’ara ja el coneixeu i l’heu vist. 
8 Li diu Felip: 
—Senyor, mostra’ns el Pare, * i no ens cal res més. 
 9 Jesús li respon: 
—Felip, fa tant de temps que estic amb vosaltres, i encara no em coneixes? Qui m’ha vist a mi ha vist el 
Pare. * Com pots dir que us mostri el Pare? 10 ¿No creus que jo estic en el Pare i el Pare està en mi? * 
Les paraules que jo us dic, no les dic pel meu compte. * És el Pare qui, estant en mi, fa les seves 
obres. * 11 Creieu-me: jo estic en el Pare i el Pare està en mi; i, si més no, creieu per aquestes obres. 

 

Èxode 3:14 

Quan aniré a trobar els israelites i els diré: "El Déu dels vostres pares m'envia a vosaltres", si 

ells em pregunten: "Quin és el seu nom?", què els he de respondre? 

14 Llavors Déu digué a Moisès: 

--Jo soc el qui soc. 

I afegí: 

--Digues als israelites: "Jo soc" m'envia a vosaltres. 

Èxode 6:2-3 

2 Déu va dir a Moisès: 

--Jo soc el Senyor. 3 Em vaig aparèixer a Abraham, a Isaac i a Jacob com a "Déu totpoderós", 

però no m'hi vaig revelar amb el meu nom, que és "el Senyor". 

1Jn 2:28  

Ara, doncs, fills meus, manteniu-vos en el Fill, i així, quan aparegui, estarem plens de confiança i no 

ens haurem de retirar avergonyits del seu davant el dia de la seva vinguda. 

1Jn 3:2  

Estimats, ara som fills de Déu, però encara no s'ha manifestat allò que serem. Sabem que, quan es 
manifestarà, serem semblants a ell, perquè el veurem tal com és. 3 I tothom qui té aquesta esperança 
en ell es torna pur, tal com Jesucrist és pur. 
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"CONÈIXER A JESÚS" 

Aprofundir en la identitat de Jesús per créixer en la vida que Déu ens dona. 

 

Seguim pensant en com acompanyar i estimular a l’església a seguir creixent mitjançant la predicació.  

Tenia planificat fer una 4a sèrie de l'any sobre l'àrea del creixement, maduresa cristiana. Per la qual 

cosa he pensat que podríem predicar sobre els 7 jo soc de Jesús a l'evangeli de Joan (la llum; el pa;  la 

porta; el bon pasto; resurrecció i vida; el camí, la veritat i la vida; la vinya) Amb una introducció i un 

sermó final sobre Ap 1:8 jo soc l'alfa i Omega. 

La sèrie es titularà "Conèixer a Jesús": aprofundir en la identitat de Jesús per créixer en la vida que 

Déu ens dona.  

En total serien 9 predicacions que començarien el proper 29 de juny i pràcticament dona per l'agost... si 

algú prefereix predicar tema lliure,, serem flexibles, sobretot a l'agost. 

 

 

 

 

 

 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

"CONÈIXER A JESÚS" 

Aprofundir en la identitat de Jesús per créixer en la vida que Déu ens dona. 
  

1 Jo soc el que soc                                  Èxode 3:14 29 /6 Xavi G 

2 Jo soc el Pa de vida.                            Jn 6:35-4 6/7 Xavi G 

3 Jo soc la llum del mon.                       Jn 8:12;9:5 13/7 David C 

4 Jo soc la porta.                                     Jn 10:7 20/7 Rubén S 

5 Jo soc el bon pastor.                           Jn 10:11-14 27/7 Olga P 

6 Jo soc la resurrecció i la vida.           Jn 11:25 3/8 Xavi G 

7 Jo soc el camí, la veritat i la vida,    Jn 14:6 10/8 Rubén S 

8 Jo soc la vinya.                                     Jn 5:1-5 17/8 ? 

9 Jo sóc l’Alfa i l’Omega.                       Ap.1:8 24/8 Xavi G 

COMUNICATS 
  

 La Coral tornarà al assajos al setembre  

 Dimarts Culte de Pregaria a les 19:00 h  

 Vacances d’Escola dominical, ens 

retrobarem al setembre. 

 El proper divendres 4 de juliol a les 18:30  

Fi de curs del Mov. Ecumènic “Together”, 

aquesta vegada toca a la nostra Església 

(tots hi esteu convidats) 

 9 de juliol Repartiment d’aliments   

ANIVERSARIS   
del 30 de juny al 6 de juliol 

 
Dia 01/07 Elisenda Sans 

Dia 04/07 Marc Garcia (Fill d’en Jordi) 

Dia 04/07 Suzanne Clack 

Dia 04/07 Alex Gonzàlez Pàmies 

Dia 05/07 Raquel Tomtaquimba 

Dia 05/07 Marc Vidal 

Dia 05/07 Emma Bordas Bataller 

Dia 06/07 Elena Vidal 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

c/ Moratín, 105 

08206 Sabadell 

info@esglesiaredemptor.org 

Tel.: 937 263 440 

Tel.: 654 233 202 

https://www.facebook.com/elredemptor 

esglesiadelredemptor 
ON ENS POTS TROBAR 

Segueix-nos a: 

www.esglesiadelredemptor.org 

PREGÀRIA 
 

La pregària és un pilar de la nostra fe i de la nostra vida d’església. 

Sobre la base de l’agraïment a un Déu que ens estima i acompanya per 

tot camí, intercedim per les necessitats de les persones, el Regne de 

Déu i el món en el que vivim. Seguim el consell bíblic de pregar sense 

defallir i posem la nostra confiança en Déu. 

 

 “Viviu sempre contents,  pregueu contínuament, doneu gràcies en tota ocasió. Això 

és el que Déu vol de vosaltres en Jesucrist.”         

              1 Tessalonicencs 5:16-18 

 

Pots compartir les teves peticions de pregaria directament al grup de WhatsApp “Taulell de 

pregaria” o dir-li al Pastor o la Salva. 

 

Per recordar els grups que tenim i dir que els interessats li poden dir a la Míriam o al Pastor. 

Grups: Noticies Redemptor, Taulell de pregaria, Germans del Redemptor,  Àgora 

devocionals; 2  (devocionals per setmana).  

mailto:info@esglesiaredemptor.org
https://www.facebook.com/elredemptor
https://www.facebook.com/elredemptor
https://www.facebook.com/elredemptor

